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Skrivelse till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning 
 
Svedmyrabadet är en uppskattad verksamhet med hög kvalitet för personer med 
funktionsnedsättning. Besöksantalet är relativt högt och ökar. Nuvarande 
entreprenör följer avtal och jobbar systematiskt med kvalitet- och 
förbättringsarbete. I staden finns få bad av denna karaktär med en varm bassäng 
för personer med funktionsnedsättning där målgruppen kan träffas, umgås och 
genomföra anpassade aktiviteter.  
 
Vår fasta övertygelse är att denna verksamhet inte bara är viktig, utan absolut 
nödvändig för att upprätthålla livskvaliteten i vårt samhälle för funktionshindrade. 
Därför måste vi fråga oss: Hur kan vi säkerställa att denna viktiga resurs inte bara 
överlever utan även utvecklas i framtiden? Ett första steg i denna riktning är att 
klargöra framtiden för badet så snart som möjligt. Vi är övertygade om att det är 
fullt möjligt att genomföra nödvändiga renoveringar, och vi förbinder oss att aktivt 
arbeta för detta mål. 
 
För att garantera badets fortsatta drift ser vi behovet av att snarast ingå en 
avtalsförlängning. Detta skulle inte bara ge tillfällig lättnad, utan också en fast 
grund för framtida planering och utveckling. Vi står enade i vår beslutsamhet att 
säkra badets framtid och att göra de nödvändiga investeringarna för dess 
renovering. 
 
Därför vill vi fråga stadsdelsförvaltningen:   



 
 

 Vilka utredningar är genomförda för att utreda hur verksamheten kan 
fungera efter 30 september 2024 

 Har dialog tagits med nuvarande entreprenör av badet för att se om de 
fram tills renovering påbörjas kan driva badet vidare, möjligtvis med kortare 
förlängningar. 

 Hur säkras det fortsatta underhållet av badet tillsammans med 
fastighetsägaren? 

 Vilka utredningar och initiativ kan förvaltningen ta för att göra detta till en 
stadsgemensam verksamhet?


